# <u>HKTDC Hong Kong International Diamond, Gem & Pearl Show 2015</u> <u>Interesting Products</u>

	Exhibitor Information	Products Description
1 ·		Marquise Natural Fancy Color Diamonds Collection
		產品價值 Product Value: USD 450,000
		An exceptional and very rare Marquise diamonds collection, with intense blue, intense pink, intense orange, intense green and intense yellow natural colour diamonds of same marquise shape and size, values at USD 450,000 wholesale price
	Company Name: Francis Errera Ltd Booth Number: AWE 2-Q26 Product Section: Hall of Fine Diamonds	非常特別及罕見的欖尖形鑽石系列,具有鮮藍、粉紅、橙、綠及黃色,全部均是渾然天成大小相同的橢圓形寶石,批發價值約 450,000 美元。
2 ·		Red Imperial Topaz, 32 carats
Вос	Company Name: W. Constantin Wild & Co Booth Number: AWE 10-D14 Product Section: Treasures of Nature	產品價值 Product Value: USD 1,000,000
		A red topaz, an absolute top-class specimen of 32 carats. This pear-shaped stone from Ouro Preto measures 31 by 14 millimetres. Many people realise that high-quality stones can be extremely rare, even quite unique. And that makes this red topaz a very special.
		此 32 克拉朵形紅色托帕石來自歐魯普雷圖,尺寸為 31x14mm,絕對是世界級珍品。此類型的高品質寶 石非常罕見,無與倫比。怪不得這款紅色托帕石被 視為珍貴無比的奇世之寶。

#### 3 .



Company Name: ALine GmbH Booth Number: AWE A10-H05 Product Section: Treasures of Nature

### Exceptional Lavender Sapphire, 22 Bat, no heat

產品價值 Product Value: USD 150,000

Exceptional lavender Sapphire 22 A3 ct, no heat, origin from Sri Lanka. The stone was recut from 29ct to get a perfect shape and brillance.

獨特的薰衣草藍寶石 22 A3 CT,無經過加熱,來自斯里蘭卡。此寶石是從 29ct 重新切割而成,以打造此完美的形狀和閃爍光芒。

#### 4.



Company Name: House of Art Booth Number: AWE 2Q-25

Product Section: Hall of Fine Diamonds

### 22.88 D FL Ex Non, Emerald Cut

產品價值 Product Value: USD 4,200,000

Our GIA certified 22.88 ct. Emerald Cut is of D color and Flawless Clarity. This marvelous gem received Excellent grade on both Polish and Symmetry. In addition to being a type IIA diamond, this stone set premium features!

此珍寶獲 GIA 認證, 重 22.88 克拉。祖母綠切割,D 色無暇淨度。這顆奇妙的寶石擁有極佳的打磨及對 稱度。除了作為一顆 IIA 型鑽石,此珍品擁有最優質 的特色! 5.



Company Name: HATTA NEW WORLD CO., LTD.

新世界海達有限公司

Booth Number: AWE 10-E13

**Product Section: Treasures of Nature** 

## Paraiba Tourmaline 帕拉伊巴寶石

產品價值 Product Value: USD6,000,000

Paraiba is an exquisitely elegant gemstone known for its rarity and electrifying "Hollywood Swimming Pool" neon, a color that is both hypnotic and sexy.

And while this 'new' gemstone has only been discovered recently in 1989 in the famous Brazilian mine, 'Paraiba,' the demands for this unique stone have outrageously exploded the market.

Paraibas are proud to be proclaimed as the hottest gemstones of the century as they flaunt their popularity and their unique, saturated color which range from greenish-blue, bluish – green, to violet.

Hatta carries the finest, the most collectible-worthy and the most electrifying Paraibas in the world.

至為高貴的帕拉伊巴寶石以稀有及「好萊塢式游泳 池」般湛藍霓虹色而聞名,予人庸懶和性感的印 象。

這寶石於 1989 年在巴西帕拉伊巴省被發現,雖屬寶石中的新成員,但因深受喜愛,供不應求,造成市場的搶購熱潮。

帕拉伊巴堪稱本世紀最熱門的寶石,獨特且大受歡 迎,其濃郁色彩由藍綠,綠藍到青紫色皆有。 海達公司珍藏了舉世品質最優,最令人垂涎的帕拉 伊巴。 6.



Company Name: Rio Diamond Corp Booth Number: AWE 2CON-21

Product Section: Hall of Fine Diamonds

# English Rare and Elegant Expression of Color

產品價值 Product Value: USD 950 000

This beautiful tri color flower ring made of Platinum and 18 Karat gold was called the Serendipity Ring. It originally had a Cushion 0.88 Argyle Pink diamond, 0.73 radiant cut blue diamond and 0.78 radiant cut yellowish green diamond. It was featured in the Diamond Jubilee book from Argyle stones. Today The cushion Argyle pink was replaced with an Emerald cut 0.67 Red (Argyle) diamond. The radiant blue diamond was also replace with a 0.55 radiant cut violetish blue, and the 0.78 radiant cut yellowish green is still part of the ring.

Adding the rare red emerald cut and the violetish blue radiant cut diamonds in our view has added more value to this beautiful handmade ring.

這枚三色花戒被稱為 Serendipity Ring 由白金和 18K 黃金打造而成。

它最初由一顆粉紅菱形鑽石,0.73 雷地恩明亮型式切割藍鑽和 0.78 雷地恩明亮型式切割的黃綠色鑽石組成,並被刊登在 Diamond Jubilee book 中。今天,粉紅菱形鑽石換成了祖母綠切割 0.67 紅色鑽石,,藍鑽則由一顆紫藍鑽替代,而當中的黃綠鑽色依舊是指環的一部分。

這兩顆新增的寶石為此由人手打造的美麗戒指增添了更多的價值。